
 
Referat bestyrelsesmøde 

 
Dato: 20.06.2023 
Deltager: Thomas, Annette, Martin, Tommy, Mette, Dorthe, Katrina og 
Karina (ref.) 
Fraværende: Kristian 
 
Velkomme: 
 
Sommerlejr/ridelejr: 
Der er udsendt program til deltagerne. Der er 12 deltagere. Der er noget 
at følge op på efter afviklingen, da man ser en tendens af det 
hovedsageligt er elever/parter der ønsker mere tid med hestene. Trine 
står for spring.  
Der havde været et stort ønske om at få en ind som kunne lave et show 
for ungerne, dette har ikke kunne lade sig gøre grundet 
sommerferie/nordisk mesterskab m.m. næste år skal man være tidligere 
ude. Tovholdere mødes mandag aften for at få de sidste ting på plads.  
 
Lånehest: 
Der revurderes på lånekontrakt. Alle kigger på den, og melder tilbage om 
1-2 uger. Så denne kan godkendes og sendes ud.  
 



 
Undervisning/underviser  
Der er flere der har kontaktet os ang. Undervisning, dette er noget vi 
kigger mere på og finder de bedste løsninger for at give en varieret 
undervisning stab.  
 
Tika parkering/madbod 
Vi ønsker at være med til at hjælpe med parkering og dermed få 
indtjeningen på det.  
Der fravælges Tika da cafeudvalget stadig er nyt og ikke kan overskue det 
store program da vi også har D9 weekend før. Vi vil gerne spørges igen til 
næste år.  
 
 
Pris opstaldning 
Der er fundet endelig svar. Der vil komme opslag inden for 1-2 uger hvor 
der kommer ændringer i prisen og indhold. 
 
Stævner 
D9 i sept. er næste stævne, der kommer til at skulle bruges mange 
hænder, derfor skal man melde sig til. stævneudvalget laver disse 
stævner for alles bedste, her især de små som ikke har mulighed for at 
deltage i stævner som sydjysk. 
 
Husk at der op til skal ordnes ting, det vil sige at forældre skal være mere 
aktiv omkring at skovle hovslag, ordne ukrudt m.m.  
 
 
Evt. 
Der aftales at der skal laves budget opfølgning hvert kvartal.  



 
Der stilles spørgsmål til om man kan tilmelde sig til stævne osv. Når man 
har meldt fra til elevhold og efterfølgende fortryder, men ikke er på hold, 
dette skal gøres på elevheste? Nej blev det besluttet. 
 
Der snakkes om kort til medlemskab, så man kan få rabat ved flere 
forskellige virksomheder. Dette sættes i værk, der skal laves dage hvor vi 
sidder klar til at tjekke medlemskab og påføre medlemsnummer. 
 
Der er flere der gerne vil have tur når de har parter, men Dorthe skal 
kontaktes hver gang og det er en træls ting. Det laves sådan at man får 
tilladelse 1 gang og derefter er det gyldig fremtidigt. Dog kan plet ikke 
tages på tur selv, da hun er urolig, og dette er uforsvarlig. Tilladelser 
følger equipage.  
Parts forældre skal hente hestene på folden, det er ikke tilladt at børnene 
går på folden og henter.  
 
VI mangler folk til pedelgruppen. Det er umuligt for bestyrelsen at stå for 
alt arbejdet her selv.   
 
 
Ny møde dato:  
8/8-2023 


